



(La lettre en français suit ci-dessous)

Invitation to Join the Board of Directors



Dear Daniel,

Are you interested in joining an organization that makes a lasting impact in our community? Are you passionate about older adult issues? Are you willing to translate your passion into action?

If so, **we'd like to meet you!!**

The Council on Aging of Ottawa (COA) is currently recruiting volunteers to join our Board of Directors.

The Board of Directors plays a crucial role in guiding the COA towards achieving its mission. Generally, their responsibilities include:

- **Strategic Oversight:** Providing strategic direction to ensure the COA's activities align with our mission and meet the community's evolving needs.
- **Organizational Development:** Enhancing the COA's operations through leadership in strategic areas.
- **Community Engagement and Advocacy:** Engaging with your network and the wider Ottawa community to advance COA's mission and build relationships and partnerships to enhance our impact and grow our community.
- **Fund Development:** Mobilizing resources by leveraging your networks and influence to secure funding and other resources essential for COA's initiatives.
- **Financial Stewardship:** Overseeing the responsible management of the COA's assets and financial resources, including budgeting, investment strategy, and risk management.
- **Governance and Compliance:** Ensuring the COA adheres to legal, ethical standards, and maintains transparency and accountability.

We are seeking volunteer Board Members who are passionate about our aging population and want to contribute their skills and interests in meaningful ways. Individuals should be willing to dedicate a minimum of 15-20 hours per month to board work, committees, and ad hoc working groups and to contribute financially to the organization. Candidates should be deeply committed to the older adult community and their role as a Board member.

We are particularly looking for people interested in providing leadership in the following areas:

- Advocacy and Engagement
- Secretarial and Administrative Functions
- Governance and Strategic Thinking
- Fund Development (including membership)
- People and Culture
- Marketing and Communication
- Organizational/Business Management
- Evaluation
- Liaisons with our Action Committees (particularly Transportation and Housing)

If you are interested in this opportunity to make a meaningful difference, please, send an email with some information about you (such as a resume) to the following email address: s.bercier@coaottawa.ca.



Sarah Bercier

Executive Director

Invitation à devenir

membre du conseil d'administration



Bonjour Daniel,

Souhaitez-vous faire partie d'un organisme qui a un impact durable sur notre communauté ?

Êtes-vous passionné par les questions relatives aux personnes âgées ?

Êtes-vous prêt à traduire votre passion en action ?

Si c'est le cas, **nous aimerions vous rencontrer.**

Le conseil d'administration joue un rôle crucial en guidant le CSV vers la réalisation de sa mission. Ses responsabilités sont les suivantes :

- Supervision stratégique : Fournir une orientation stratégique pour veiller à ce que les activités du CSV soient conformes à sa mission et répondent à l'évolution des besoins de la communauté vieillissante.
- Développement organisationnel : Améliorer les activités du CSV en faisant preuve de leadership dans des domaines stratégiques.

- Engagement communautaire et plaidoyer : S'engager auprès de la communauté d'Ottawa de diverses façons pour promouvoir la mission du CSV et établir des partenariats afin d'accroître notre impact.
- Développement des fonds : Mobiliser des ressources en tirant parti de ses réseaux et de son influence pour obtenir des fonds et d'autres ressources essentiels aux initiatives du CSV.
- Gestion financière : Superviser la gestion des finances du CSV, y compris l'établissement du budget, la supervision de l'actif, la stratégie d'investissement et la gestion des risques.
- Gouvernance et conformité : Veiller à ce que le CSV respecte les normes juridiques et éthiques, et à ce que l'organisme e soit transparent et redevable.

Nous recherchons des membres bénévoles du conseil d'administration qui sont passionnés par le développement communautaire et le renforcement des capacités, et qui sont prêts à consacrer au moins 15 à 20 heures par mois au conseil d'administration ainsi qu'aux comités ou aux groupes de travail ad hoc. Les candidat.e.s doivent être profondément engagé.e.s dans la communauté et dans leur rôle au conseil d'administration.

Nous recherchons en particulier des personnes ayant les compétences suivantes :

- Plaidoyer et engagement
- Fonctions administratives et de secrétariat
- Gouvernance et planification stratégique
- Développement des fonds (y compris l'adhésion)
- Personnes et culture
- Marketing et communication
- Gestion des organisations et des entreprises
- Évaluation

- Liaisons avec nos comités d'action (en particulier le transport et le logement)

Si cette opportunité de faire une différence significative vous intéresse, veuillez envoyer un courriel avec quelques informations personnelles (tel qu'un résumé) à l'adresse suivante :

s.bercier@coaottawa.ca.



Sarah Bercier

Directrice générale

The Council on Aging of Ottawa gratefully acknowledges the financial support of

the Government of Ontario and the City of Ottawa.

Le Conseil sur le vieillissement d'Ottawa reconnaît avec gratitude le support financier de la ville d'Ottawa et du gouvernement de l'Ontario

